

► BUTIRAN PERHUBUNGAN SAYA

Alamat Kediaman

Poskod	Bandar
Negeri	Negara

Jenis Kediaman (Sila ✓ satu)

- Kuarters Majikan
 Rumah Keluarga/Saudara Mara
 Milik Sendiri (Dengan Pinjaman/Pembiayaan)
 Milik Sendiri (Tanpa Pinjaman/Pembiayaan) Sewa

Alamat Pejabat

Poskod	Bandar
Negeri	Negara

Sila Pilih Alamat Surat-Menyurat

- Alamat Kediaman Alamat Pejabat

Nota: Untuk kad kredit, Alamat Kediaman akan ditetapkan sebagai alamat surat-menyurat pilihan.

Sekiranya anda memilih alamat surat-menyurat alternatif, sila nyatakan di bawah

Poskod	Bandar
Negeri	Negara

No. Tel. Rumah

No. Tel. Bimbit

Alamat E-mel (*wajib*)

► BUTIRAN PEKERJAAN/PERNIAGAAN SAYA

Nama Majikan

No. Tel. Pejabat

Pendapatan Bulanan Kasar

RM

Pendapatan Bulanan Lain

RM

Sumber Pendapatan

	Kod*				
--	------	--	--	--	--

Sumber Pendapatan Lain

	Kod*				
--	------	--	--	--	--

Pekerjaan

	Kod*				
--	------	--	--	--	--

Jenis Pekerjaan

	Kod*				
--	------	--	--	--	--

Status Pekerjaan

- Tetap Kontrak Sementara

Sektor Pekerjaan

	Kod*	1	0	0	0
--	------	---	---	---	---

Jenis Majikan (Sila ✓ satu)

- Kumpulan CIMB MNC (Bukan IK)
 Agensi Kerajaan Disenarai di Bursa
 Institusi Kewangan (IK) Syarikat Sendirian Berhad
 Syarikat Awam Berhad - Tidak Disenaraikan Milikan Tunggal/Perkongsian
 Tiada/Tidak Bekerja
 Lain-lain _____

Jumlah Kakitangan dalam Syarikat (Sila ✓ satu)

- <15 kakitangan 15-50 kakitangan
 >50 kakitangan

Tempoh Berkhidmat

T	T	/	B	B
---	---	---	---	---

Jumlah Pengalaman Bekerja

T	T	/	B	B
---	---	---	---	---

*untuk kegunaan Bank sahaja

➤ PERAKUAN/PENDEDAHAN OLEH PEMOHON/PENJAMIN**

** Perakuan ini akan digunapakai untuk semua produk CIMB Bank Berhad dan/atau CIMB Islamic Bank Berhad, yang mana berkaitan ("Bank"), yang anda mohon sebagaimana dinyatakan dalam borang permohonan ini. Bank merujuk kepada CIMB Bank Berhad dan/atau CIMB Islamic Bank Berhad, yang mana berkaitan, sebagai institusi kewangan berlesen yang mengizinkan produk pinjaman/pembiayaan yang dirujuk mengenainya dalam borang permohonan ini.

UNTUK SEMUA PRODUK:

- Saya/Kami mengesahkan bahawa maklumat yang disediakan dalam borang permohonan yang telah dilengkapkan oleh saya/kami berhubung dengan produk akaun/pinjaman/pembiayaan yang dipohon oleh saya/kami adalah benar, tepat dan lengkap. Saya/kami tidak menyembunyikan sebarang maklumat yang mungkin menjejaskan permohonan saya/kami atau memberi kesan ke atas keputusan Bank.
- Permohonan adalah hakmilik Bank tanpa mengambil kira sama ada kemudahan/akaun adalah diluluskan dan Bank berhak untuk menolak permohonan ini mengikut budi bicaranya tanpa memberikan sebarang sebab.
- Saya/Kami tidak pernah melakukan sebarang tindakan kebankrapan dan/atau dihakimi sebagai bankrap.
- Saya/Kami mengesahkan bahawa Bank diberi kebenaran untuk mengesahkan dan/atau membuat apa-apa semakan dan/atau mendapatkan sebarang maklumat dan/atau pengesahan pada bila-bila masa, kini dan/atau pada masa hadapan, dengan atau daripada mana-mana sumber, majikan yang lalu, kini ataupun masa hadapan dan/atau mana-mana agensi rujukan/laporan kredit, termasuk tetapi tidak terhad kepada CCRIS, CTOS, FIS dan/atau agensi-agensi lain dan/atau daripada mana-mana institusi kewangan dan untuk memberi sebarang maklumat perlu yang diminta kepada pihak-pihak tersebut untuk membolehkan pihak Bank untuk mengenalpasti status saya/kami dengan tujuan mempertimbangkan permohonan dan seterusnya jika permohonan tersebut diluluskan untuk tujuan pemberian dan/atau meneruskan penggunaan akaun/kemudahan; dan/atau mengembalikan semula hutang yang tertunggak di bawah akaun/kemudahan; dan/atau sebarang tujuan berkait atau berhubung dengan akaun/kemudahan yang dipohon; dan/atau untuk apa-apa tujuan lain yang diperuntukkan atau dibenarkan oleh undang-undang, peraturan, garis panduan dan/atau pihak berkuasa pengawalseliaan yang berkenaan.
- Saya/Kami memberi kebenaran dan kuasa kepada mana-mana agensi laporan kredit yang berdaftar di bawah Akta Agensi Laporan Kredit 2010 ("CRA") untuk memproses dan mendedahkan informasi kredit saya/kami (seperti yang digariskan dalam CRA) yang terdapat dalam rekod CRA kepada pihak Bank untuk tujuan-tujuan pemprosesan atau pertimbangan permohonan/permohonan tambahan untuk produk-produk Bank termasuk tetapi tidak terhad kepada penilaian kredit, pemeriksaan penipuan, semak semula kredit, pemantauan kredit dan proses pengembalian hutang. Saya/Kami juga memberi kebenaran dan kuasa kepada agensi-agensi laporan kredit untuk mendedahkan informasi kredit saya kepada pelanggan-pelanggan agensi laporan kredit untuk tujuan mengesan penipuan dan pengelakkan penipuan.
- Akta Pencegahan Pengubahan Wang Haram (AMLA) - Saya/Kami memberi jaminan kepada Bank bahawa saya/kami akan melaksanakan penelitian yang sewajarnya untuk tidak membolehkan dana daripada hasil kegiatan yang menyalahi undang-undang daripada disalurkan melalui akaun saya/kami dengan Bank dan mengakujani untuk menyediakan semua maklumat dan dokumen berkaitan kepada Bank, semasa dan apabila diminta, untuk tujuan pengenalan saya/kami dan/atau menentusahkan sumber dana saya/kami atau tujuan transaksi di bawah prinsip "Kenali Pelanggan Anda".
- Tertakluk kepada peruntukan di bawah yang : (i) melarang pendedahan maklumat kepada Kumpulan Syarikat jika dibantah oleh saya/kami; dan (ii) memerlukan saya/kami menyatakan kebenaran untuk pendedahan maklumat kepada pihak ketiga untuk tujuan yang dinyatakan, saya/kami dengan ini bersetuju dan membenarkan Bank untuk mendedahkan kepada ejennya, penyedia perkhidmatan, juruaudit, penasihat guaman, penyedia keselamatan dan penjamin di dalam dan di luar Malaysia dan kepada syarikat-syarikat di dalam kumpulan Bank serta syarikat-syarikat di dalam CIMB Group Holdings Berhad, syarikat pegangan utama Bank, sebarang maklumat berkaitan dengan saya/kami, urusan saya/kami dan/atau sebarang akaun yang dibuka oleh saya/kami dengan Bank untuk tujuan memudahkan perniagaan, operasi, kemudahan dan perkhidmatan dari atau diberikan atau disediakan oleh Bank dan/atau Kumpulan Syarikat kepada pelanggan mereka.

Pendedahan kepada Kumpulan Syarikat adalah untuk memudahkan operasi, perniagaan, jualan-silang dan tujuan lain oleh Bank dan/atau Kumpulan Syarikat, tertakluk sentiasa bahawa **pendedahan untuk jualan-silang tidak akan dilaksanakan jika pendedahan tersebut dibantah oleh saya/kami** dengan menghubungi Bank di nombor telefon atau alamat berikut (yang mungkin diubah oleh Bank dari semasa ke semasa dengan memberikan notis kepada saya/kami: No. Tel: +603 6204 7788.

Serta, di mana Bank bercadang untuk berkongsi maklumat saya/kami (kecuali maklumat mengenai urusan saya/kami atau akaun saya/kami) dengan pihak ketiga untuk tujuan pakatan strategik, pemasaran dan promosi,

Saya/Kami dengan ini memberikan kebenaran saya/kami terhadap pendedahan di atas kepada pihak ketiga.

Saya/Kami tidak membenarkan pendedahan di atas dibuat kepada pihak ketiga.

8. Cukai

Saya/Kami sedar bahawa kemudahan/akaun mungkin tertakluk kepada cukai (termasuk tetapi tidak terhad kepada cukai tidak langsung atau cukai pegangan) jika berkenaan, yang mungkin dikenakan oleh Kerajaan Malaysia atau mana-mana kerajaan lain dalam mana-mana bidang kuasa dan saya/kami selanjutnya bersetuju bahawa saya/kami akan bertanggungjawab ke atas sebarang cukai kena dibayar yang berkaitan dengan atau yang timbul dari kemudahan/akaun dana saya/kami dan dengan ini saya/kami memberi kebenaran kepada Bank untuk mendebit akaun saya/kami dengan Bank untuk tujuan tersebut.

9. Pengakuan Foreign Account Tax Compliance Act (FATCA)

	Pemohon Utama	Pemohon Bersama/Pemohon Kad Tambahan/Penjamin/Pemilik Berdaftar (di mana berkenaan)	Pemohon Bersama/Pemohon Kad Tambahan/Penjamin/Pemilik Berdaftar (di mana berkenaan)
Sila pilih Ya atau Tidak untuk setiap soalan berikut			
1. Adakah anda Pemastautin Amerika Syarikat (AS)? (termasuk permit kerja semasa)	<input type="checkbox"/> Ya <input type="checkbox"/> Tidak Jika ya, Nombor Cukai <input type="text"/>	<input type="checkbox"/> Ya <input type="checkbox"/> Tidak Jika ya, Nombor Cukai <input type="text"/>	<input type="checkbox"/> Ya <input type="checkbox"/> Tidak Jika ya, Nombor Cukai <input type="text"/>
2. Adakah anda Warganegara AS atau Warganegara Wilayah AS?	<input type="checkbox"/> Ya <input type="checkbox"/> Tidak Jika ya, Nombor Cukai <input type="text"/>	<input type="checkbox"/> Ya <input type="checkbox"/> Tidak Jika ya, Nombor Cukai <input type="text"/>	<input type="checkbox"/> Ya <input type="checkbox"/> Tidak Jika ya, Nombor Cukai <input type="text"/>
3. Adakah anda memegang Kad Pemastautin Tetap AS (Kad Hijau)?	<input type="checkbox"/> Ya <input type="checkbox"/> Tidak Jika ya, Nombor Cukai <input type="text"/>	<input type="checkbox"/> Ya <input type="checkbox"/> Tidak Jika ya, Nombor Cukai <input type="text"/>	<input type="checkbox"/> Ya <input type="checkbox"/> Tidak Jika ya, Nombor Cukai <input type="text"/>
No. Pasport/ID (sila masukkan VISA AS 8 digit /huruf, jika berkenaan)	<input type="text"/>	<input type="text"/>	<input type="text"/>

Saya/Kami dengan ini mengesahkan bahawa maklumat yang diberikan dan akaun di bawah adalah benar, tepat dan lengkap. Tertakluk kepada undang-undang tempatan yang berkaitan, saya/kami dengan ini membenarkan CIMB, syarikat induk atau syarikat induk muktamadnya atau mana-mana institusi kewangan sekutu berlesen (termasuk cawangan) (secara kolektif sebagai "CIMB") untuk berkongsi maklumat saya/kami dengan pihak berkuasa kerajaan, penyelia atau penguatkuasa undang-undang dalam atau luar negara apabila perlu, untuk menentukan liabiliti cukai saya/kami dalam mana-mana/atau kuasa undang-undang yang berkenaan. Jika dikehendaki oleh pihak berkuasa kerajaan, penyelia atau penguatkuasa undang-undang dalam atau luar negara, saya/kami juga memahami dan bersetuju bahawa CIMB mungkin dikehendaki untuk mendapatkan dokumen dan/atau borang tambahan, yang akan ditandatangani oleh saya/kami sekiranya saya tertakluk kepada keperluan kuasa undang-undang yang berkenaan. Jika dikehendaki oleh pihak berkuasa kerajaan, penyelia atau penguatkuasa undang-undang dalam atau luar negara, saya/kami memahami dan bersetuju bahawa CIMB boleh menahan dan membayar, dari mana-mana akaun saya/kami sebarang jumlah yang mungkin diperlukan selaras dengan undang-undang, peraturan, arahan, dan/atau perjanjian yang berkaitan dengan dan/atau daripada pihak berkuasa kerajaan, penyelia atau pengawalseliaan domestik atau luar negara. Saya/Kami juga bersetuju dan berakujani untuk memaklumkan CIMB (dalam tempoh 30 hari kalendar), atau memberikan maklumat jika diminta oleh CIMB, jika terdapat perubahan dalam sebarang maklumat yang diberikan oleh saya kepada CIMB.

➤ PERAKUAN/PENDEDAHAN OLEH PEMOHON/PENJAMIN... SAMBUNGAN**

10. Perakuan Mengenai Individu Berkaitan Politik¹ (Politically Exposed Person “PEP”)

Saya mengakui bahawa saya/pernah menjadi bekas Individu Berkaitan Politik (“PEP”)¹/Ahli Keluarga² kepada PEP/Kenalan-kenalan yang Berkait Rapat³ dengan PEP.

Pemohon Utama	Pemohon Bersama/Pemohon Kad Tambahan/ Penjamin/Pemilik Berdaftar (jika berkenaan)	Pemohon Bersama/Pemohon Kad Tambahan/ Penjamin/Pemilik Berdaftar (jika berkenaan)
<input type="checkbox"/> Ya <input type="checkbox"/> Tidak	<input type="checkbox"/> Ya <input type="checkbox"/> Tidak	<input type="checkbox"/> Ya <input type="checkbox"/> Tidak

Sekiranya “YA” dipilih untuk mana-mana di atas, sila tanda (✓) pada kotak yang sesuai di dalam jadual di bawah. Untuk penjelasan lanjut sila rujuk kepada “Nota”.

	Pemohon Utama	Pemohon Bersama/ Pemohon Kad Tambahan/Penjamin/ Pemilik Berdaftar (jika berkenaan)	Pemohon Bersama/ Pemohon Kad Tambahan/Penjamin/ Pemilik Berdaftar (jika berkenaan)
1. Saya/Kami ialah PEP ¹ .	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
2. Saya/Kami ialah Ahli Keluarga ² kepada PEP.	<input type="checkbox"/> Kod*: <input type="text"/> <i>Sila cari kod masing-masing di bawah Nota.</i>	<input type="checkbox"/> Kod*: <input type="text"/> <i>Sila cari kod masing-masing di bawah Nota.</i>	<input type="checkbox"/> Kod*: <input type="text"/> <i>Sila cari kod masing-masing di bawah Nota.</i>
3. Saya/Kami ialah Kenalan-kenalan yang Berkait Rapat ³ dengan PEP.	<input type="checkbox"/> Kod*: <input type="text"/> <i>Sila cari kod masing-masing di bawah Nota.</i> Untuk “Lain-lain”, sila nyatakan (wajib) <input type="text"/>	<input type="checkbox"/> Kod*: <input type="text"/> <i>Sila cari kod masing-masing di bawah Nota.</i> Untuk “Lain-lain”, sila nyatakan (wajib) <input type="text"/>	<input type="checkbox"/> Kod*: <input type="text"/> <i>Sila cari kod masing-masing di bawah Nota.</i> Untuk “Lain-lain”, sila nyatakan (wajib) <input type="text"/>

Nota:

¹ Individu Berkaitan Politik (“PEP”) - seorang individu yang diamanahkan dengan fungsi awam yang penting. Contohnya, Ketua Negara atau kerajaan, ahli politik kanan, pegawai kanan kerajaan, pegawai kehakiman atau tentera, eksekutif kanan, perbadanan milik negara, pegawai parti politik penting.

² Ahli Keluarga kepada PEP: 002 - Suami Isteri, 003 - Anak, 004 - Ibu bapa, 005 - Ibu bapa mertua, 006 - Adik-beradik, 007 - Saudara/Keluarga Terdekat.

³ Kenalan-kenalan yang Berkait Rapat dengan PEP: 008 - Rakan Kerja, 009 - Kawan Rapat, 010 - Pemandu, 011 - Pengawal Peribadi, 012 - Setiausaha, 013 - Penasihat Politik, 014 - Penjamin, 015 - Rakan Perniagaan, 016 - Rakan Kongsi Perniagaan, 017 - Peguam, 018 - Orang Yang Bertindak bagi Pihak, 099 - Lain-Lain (adalah wajib untuk menyatakan).

11. Pengakuan Notis Privasi

Saya/Kami dengan ini mengakui bahawa saya/kami telah mengakses dan/atau membaca Notis Privasi yang dikeluarkan oleh Kumpulan CIMB (yang boleh didapati di semua cawangan CIMB serta di laman web CIMB di www.cimb.com.my yang juga tersedia ada kepada saya/kami) dan mengesahkan persetujuan saya/kami untuk yang sama.

➤ PERAKUAN/PENDEDAHAN OLEH PEMOHON/PENJAMIN**... SAMBUNGAN

PENGAKUAN UNTUK PRODUK PEMBIAYAAN: UNTUK PRODUK-PRODUK PEMBIAYAAN BERTEMPOH-i DIJAMIN OLEH SIJIL ASB, PEMBIAYAAN KENDERAAN, PINJAMAN PERIBADI CASH PLUS/PEMBIAYAAN XPRESS CASH-i, KAD KREDIT/KAD KREDIT-i, PEMBIAYAAN HARTANAH

1. Saya/Kami juga mengesahkan bahawa Bank Negara Malaysia ("BNM") telah menetapkan bahawa semua maklumat yang berkaitan dengan permohonan ini, sama ada berjaya atau tidak, mestilah dikemaskini dan/atau diserahkan kepada Sistem Maklumat Rujukan Kredit Pusat ("CCRIS"), pengkalan data yang diuruskan oleh BNM.
2. Saya/Kami mengakui bahawa saya/kami telah menerima, membaca dan memahami Peraturan dan/atau Terma dan Syarat Bank yang mengawalselia operasi dan/atau pelaksanaan kemudahan/akaun, dan bersetuju untuk mematuhi dengan dan terikat oleh yang sama dan sebarang pindaan yang dibuat ke atasnya yang mungkin diperkenalkan oleh Bank dari semasa ke semasa selepas memberi notis awal sewajarnya kepada saya/kami.
3. Saya/Kami mengesahkan bahawa saya/kami tidak mempunyai tunggakan obligasi pembayaran hutang dengan bank dan bukan bank (cth : persatuan koperasi bangunan, syarikat kredit dan saudagar yang menyediakan kredit jualan). Butiran tunggakan obligasi pembayaran hutang pemohon utama adalah seperti berikut (tiada perakuan dari pemohon utama bermaksud perakuan ini tidak berkaitan) :

No.	Nama Entiti	Jumlah Baki Hutang (RM)	Jumlah Ansuran Bulanan (RM)
1			
2			

Butiran tunggakan obligasi pembayaran hutang pemohon bersama/penjamin adalah seperti berikut (tiada perakuan dari pemohon bersama/penjamin bermaksud perakuan ini tidak berkaitan) :

No.	Nama Entiti	Jumlah Baki Hutang (RM)	Jumlah Ansuran Bulanan (RM)
1			
2			

4. Selaras dengan Garis Panduan Bank Negara Malaysia mengenai Transaksi Kredit dan Pendedahan dengan Pihak Berkaitan, saya/kami mengesahkan bahawa (tiada perakuan dari pemohon menandakan bahawa perakuan ini tidak berkaitan):

- Saya adalah kakitangan Kumpulan CIMB¹;
 Sepanjang pengetahuan saya, saya mempunyai saudara terdekat² yang digaji di bawah Kumpulan CIMB atau telah bertindak sebagai penjamin saya.

Butiran mengenai saudara terdekat saya di dalam Kumpulan CIMB dan sama ada mereka telah bertindak sebagai penjamin saya :

Nama	No. K/P/Pasport	Hubungan	Bertindak Sebagai Penjamin (Nyatakan Ya atau Tidak)
			<input type="checkbox"/> Ya <input type="checkbox"/> Tidak
			<input type="checkbox"/> Ya <input type="checkbox"/> Tidak

¹ Kumpulan CIMB bermaksud CIMB Bank Berhad atau CIMB Islamic Bank Berhad atau CIMB Investment Bank Berhad atau lain-lain syarikat subsidiari yang dikuasai oleh institusi perbankan tersebut.

² Saudara terdekat termasuk ibubapa/suami atau isteri kakitangan termasuk tanggungan suami atau isteri/anak/suami atau isteri kepada anak/adik-beradik atau suami atau isteri kepada adik-beradik dan lain-lain tanggungan atau individu yang mungkin mempengaruhi atau dipengaruhi oleh kakitangan.

5. Jika permohonan saya/kami untuk kemudahan kredit ditolak, saya/kami bersetuju dan membenarkan Bank untuk mendedahkan sebab penolakan tersebut kepada Agensi Kaunseling dan Pengurusan Kredit ("AKPK") sekiranya maklumat tersebut diminta oleh AKPK.

PENGAKUAN SPESIFIK PRODUK UNTUK KAD KREDIT/KAD KREDIT-i

Saya/Kami dengan ini memohon kepada Bank untuk mengeluarkan, selepas permohonan ini diluluskan, kad kredit-i yang telah saya/kami nyatakan. Saya/Kami mengakui bahawa kad (kad-kad) kredit yang dikeluarkan kepada saya/kami adalah tertakluk kepada Terma-terma dan Syarat-syarat Kad Kredit Bank yang boleh didapati dalam laman web Bank di www.cimb.com.my, dan saya/kami selanjutnya bersetuju untuk mematuhi terma-terma dan syarat-syarat yang ditetapkan dalam Terma-terma dan Syarat-syarat Kad Kredit Bank selepas pengaktifan kad (kad-kad) kredit tersebut. Saya, sebagai Pemohon Utama, selanjutnya bersetuju untuk menanggung liabiliti bersama dan berbilang untuk semua jumlah yang ditanggung yang timbul daripada penggunaan kad (kad-kad) kredit Utama atau Tambahan yang dikeluarkan di bawah permohonan ini atau pada bila-bila masa selepas itu atas permintaan saya dan/atau Pemohon Tambahan. Saya/Kami selanjutnya difahamkan bahawa Bank tidak akan menjadikan Pemohon Tambahan sebagai penanggung liabiliti bersama atau berbilang untuk hutang dan jumlah yang tertunggak oleh Pemohon Utama atau Pemohon (pemohon-pemohon) Tambahan yang lain. Saya/kami memahami bahawa kad kredit yang dikeluarkan adalah hakmilik Bank pada setiap masa dan mesti dikembalikan apabila diminta oleh pihak Bank. Saya/Kami selanjutnya bersetuju untuk menanggung segala liabiliti untuk semua jumlah tertunggak yang timbul daripada penggunaan kad (kad-kad) kredit saya/kami yang dikeluarkan di bawah permohonan ini atau pada bila-bila masa selepas ini atas permintaan saya/kami. Saya/Kami bersetuju untuk mematuhi Terma-terma dan Syarat-syarat Penghantaran Penyata E-mel dan Terma-terma dan Syarat-syarat untuk Penyata Diakses Melalui CIMB Clicks yang boleh didapati dalam laman web Bank - www.cimb.com.my untuk kesemua penyata saya/kami yang dihantar kepada saya/kami melalui e-mel dan/atau dilihat oleh saya/kami melalui CIMB Clicks.

PENGAKUAN SPESIFIK PRODUK UNTUK AKAUN SIMPANAN/AKAUN SIMPANAN-i, AKAUN SEMASA/AKAUN SEMASA-i, AKAUN DEPOSIT TETAP/AKAUN PULANGAN PENDAPATAN TETAP-i

1. Saya/Kami mengesahkan bahawa saya/kami telah membaca, memahami dan menyimpan satu salinan terma-terma dan syarat-syarat mengenai Kad ATM dan Debit (jika berkaitan kad debit)/Perbankan Telefon dan bersetuju mematuhi.
2. Saya/Kami akan mematuhi segala keperluan bagi pembukaan akaun dan saya/kami memahami pembukaan akaun Bank adalah tertakluk kepada pengesahan yang perlu dibuat oleh pihak Bank. Pihak Bank berhak menutup akaun saya/kami sekiranya akaun saya/kami tidak memenuhi keperluan Bank.
3. Untuk Akaun Semasa/Akaun Semasa-i - Saya/Kami mengaku bahawa tiada akaun saya/kami sebelum ini pernah dilaporkan kepada Sistem Maklumat Cek Tidak Laku Bank Negara Malaysia.
4. Untuk Akaun Bersama - Akaun bersama ini beroperasi untuk penyimpanan, pengeluaran atau penutupan akaun oleh salah seorang daripada kami melainkan diberitahu sebaliknya seperti di atas. Salah seorang di antara kami diberi kuasa untuk menyimpan sebarang instrumen bayaran yang boleh dibayar untuk permintaan salah seorang daripada kami, tanpa tandatangan persendirian pembayarannya. Jika salah seorang di antara kami meninggal dunia, pihak Bank diberi kuasa membayar baki akaun ini kepada yang masih hidup, tertakluk kepada penetapan perundangan yang relevan, polisi dalaman pihak Bank dan/atau di dalam kes pembukaan akaun dengan CIMB Islamic Bank Berhad, prinsip-prinsip Syariah.
5. Saya/Kami mengesahkan bahawa akaun peribadi saya/kami hanya akan digunakan untuk tujuan bukan perniagaan saya/kami sendiri (seperti simpanan, pelaburan, pendidikan dan perbelanjaan peribadi atau hidup). Saya/Kami berjanji untuk membuka, menyelenggara atau menubuhkan akaun perniagaan atau bukan peribadi yang berasingan untuk perniagaan, persatuan, masyarakat, atau tujuan perdagangan.
6. (a) Sekiranya permohonan itu adalah dengan CIMB Bank Berhad (Keberanian kepada CIMB Islamic Bank Berhad ke Akaun Debit) Kepada CIMB Islamic Bank Berhad
Saya/Kami mengakui dan bersetuju bahawa CIMB Islamic Bank Berhad berhak untuk mendebit atau menyebabkan didebitkan mana-mana akaun saya/kami yang dikendalikan dengan CIMB Islamic Bank Berhad, untuk sebarang caj yang kena dibayar kepadanya dan sebagai tambahan, saya/kami memberi kuasa kepada CIMB Islamic Bank Berhad untuk mendebit mana-mana akaun saya/kami yang dipegang dengan CIMB Islamic Bank Berhad atas arahan daripada CIMB Bank Berhad dan menghantar wang kepada CIMB Bank Berhad untuk pembayaran yuran dan caj berhubung dengan mana-mana akaun dan/atau produk perbankan dan/atau perkhidmatan dan/atau kemudahan yang diberikan oleh CIMB Bank Berhad kepada saya/kami.
- (b) Sekiranya permohonan itu adalah dengan CIMB Islamic Bank Berhad (Keberanian kepada CIMB Bank Berhad ke Akaun Debit) Kepada CIMB Bank Berhad
Saya/Kami mengakui dan bersetuju bahawa CIMB Bank Berhad berhak untuk mendebit atau menyebabkan didebitkan mana-mana akaun saya/kami yang dikendalikan dengan CIMB Bank Berhad, untuk sebarang caj yang kena dibayar kepadanya dan sebagai tambahan, saya/kami memberi kuasa kepada CIMB Bank Berhad mendebit mana-mana akaun saya/kami yang diadakan dengan CIMB Bank Berhad atas arahan dari CIMB Islamic Bank Berhad dan menghantar wang kepada CIMB Islamic Bank Berhad untuk pembayaran yuran dan caj berhubung dengan mana-mana akaun dan/atau produk perbankan dan/atau perkhidmatan dan/atau kemudahan yang diberikan oleh CIMB Islamic Bank Berhad kepada saya/kami.

PELANTIKAN CIMB ISLAMIC BANK SEBAGAI AGEN (SAH UNTUK AKAUN SIMPANAN-i, AKAUN SEMASA-i & AKAUN PULANGAN PENDAPATAN TETAP-i SAHAJA)

Untuk Akaun Simpanan-i, Akaun Semasa-i dan Akaun Pulangan Pendapatan Tetap-i (secara kolektif dirujuk sebagai "Akaun") di bawah konsep Tawarruq, saya/kami dengan ini melantik CIMB Islamic Bank untuk bertindak sebagai ejen saya/kami untuk berunding, melaksanakan dan melakukan semua tindakan untuk penjualan dan pembelian Komoditi mengikut Terma dan Syarat ("Terma dan Syarat") yang berkenaan. Agensi itu akan bermula dari tarikh Akaun dibuka sehingga penutupan Akaun sama ada oleh saya/kami atau oleh Bank mengikut Terma dan Syarat Akaun yang berkenaan.

► BUTIRAN PEKERJAAN (PENJAMIN)

Nama Majikan

No. Tel. Pejabat

--

Alamat Pejabat

Poskod	Bandar
Negeri	Negara

Pendapatan Bulanan Kasar

RM

Pendapatan Bulanan Lain

RM

Sumber Pendapatan

	Kod*				
--	------	--	--	--	--

Sumber Pendapatan Lain

	Kod*				
--	------	--	--	--	--

Pekerjaan

	Kod*				
--	------	--	--	--	--

*untuk kegunaan Bank sahaja

Jenis Pekerjaan

	Kod*				
--	------	--	--	--	--

Status Pekerjaan

Tetap Kontrak Sementara

Sektor Pekerjaan

	Kod*		1	0	0	0
--	------	--	---	---	---	---

Jenis Majikan (Sila ✓ satu)

- | | |
|---|--|
| <input type="checkbox"/> Kumpulan CIMB | <input type="checkbox"/> MNC (Bukan IK) |
| <input type="checkbox"/> Agensi Kerajaan | <input type="checkbox"/> Disenarai di Bursa |
| <input type="checkbox"/> Institusi Kewangan (IK) | <input type="checkbox"/> Syarikat Sendirian Berhad |
| <input type="checkbox"/> Syarikat Awam Berhad
- Tidak Disenaraikan | <input type="checkbox"/> Milikan Tunggal/
Perkongsian |
| <input type="checkbox"/> Tiada/Tidak Bekerja | |
| <input type="checkbox"/> Lain-lain _____ | |

Jumlah Kakitangan dalam Syarikat (Sila ✓ satu)

- | | |
|---|---|
| <input type="checkbox"/> <15 kakitangan | <input type="checkbox"/> 15-50 kakitangan |
| <input type="checkbox"/> >50 kakitangan | |

Tempoh Berkhidmat

T	T	/	B	B
---	---	---	---	---

Jumlah Pengalaman Berkerja

T	T	/	B	B
---	---	---	---	---

► BUTIRAN KENDERAAN DAN PEMBIAYAAN

Jenis Pembelian

Wakil Jualan Jualan Persendirian

Nama Pengekar/Penjual

--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--

Nama Jurujual

--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--

Jenis Produk

Kadar Tetap Kadar Boleh Ubah

Jenis Permohonan

Baru Import Terpakai Belum Didaftar Terpakai

Lokasi Belian

Semenanjung Malaysia Sabah/Sarawak
 Langkawi Labuan

Tahun Dibuat

--	--	--	--

Tarikh Pendaftaran

H	H	/	B	B	/	T	T	T	T
---	---	---	---	---	---	---	---	---	---

Nombor Pendaftaran

--

Buatan (pengeluar)

--

Model

--

Keupayaan Enjin (CC)

<1,000 1,000-2,000 >2,000

Jenis Bahan Api

Petrol Diesel Lain-lain _____

Harga Kenderaan

RM

Jumlah Pembiayaan

RM

Tempoh

	bulan
--	-------

Kadar Faedah/Keuntungan

	%
--	---

Di manakah Kenderaan disimpan?

Poskod	Bandar
Negeri	Negara

► BUTIRAN TUKAR-BELI

Nombor Pendaftaran

Buatan (pengeluar)

Tahun Dibuat

Model

Nilai Tukar-beli

RM

► DOKUMEN DILAMPIRKAN

Dokumen apakah yang anda sediakan bersama borang ini?

Salinan K/P/Pasport pemohon

Penyata bank 3 bulan/6 bulan terkini

Salinan Lesen Memandu

Penyata gaji 3 bulan terkini atau bukti pendapatan lain

Salinan Kad Pendaftaran/Sijil Pemilikan Kenderaan

Borang EA/B terkini dengan bukti bayaran cukai/Penyata KSWP

Lain-lain, sila nyatakan: _____

► PERAKUAN/PENDEDAHAN OLEH PEMOHON/PENJAMIN

PENGISYTIHARAN PRODUK KHUSUS UNTUK PEMBIAYAAN KENDERAAN

Saya/Kami dengan ini:

- Dengan secara muktamad memberi kuasa kepada syarikat insurans atau operator takaful yang dinamakan atau mana-mana syarikat insurans atau operator takaful lain yang boleh diterima oleh Bank, penanggung insurans atau operator takaful kenderaan tersebut untuk menghantar kepada Bank bermula dari tarikh di dalam ini, semua salinan polisi insurans atau takaful dan/atau notis/polisi pembaharuan yang diambil oleh saya/kami;
- Memberi kuasa kepada Bank untuk berkomunikasi bagi pihak saya/kami mengenai semua perkara berkaitan dengan polisi insurans atau takaful yang disebut sebelum ini dan membenarkan komunikasi antara syarikat insurans atau operator takaful yang dinamakan dengan Bank mengenai semua perkara sedemikian; dan
- Mengesahkan bahawa kuasa yang terkandung di dalam ini adalah sah dan mengikat saya/kami selagi polisi insurans atau takaful dan apa-apa pembaharuannya masih berkuatkuasa.

Khidmat notis peringatan Pembaharuan Insurans/Takaful

Pilihan - Sila (✓) sekiranya anda ingin menerima khidmat notis peringatan ini.

- Saya/Kami ingin menerima notis peringatan pembaharuan insurans atau takaful yang dikeluarkan oleh panel syarikat insurans atau operator takaful yang disahkan oleh pihak Bank. Saya/Kami akui bahawa khidmat notis peringatan pembaharuan insurans atau takaful ini adalah khidmat tambahan dan dengan ini saya/kami memberi kebenaran kepada pihak Bank untuk mengemukakan maklumat saya/kami yang berkenaan kepada panel syarikat insurans atau operator takaful yang disahkan oleh pihak Bank bagi tujuan penghantaran notis peringatan pembaharuan kepada saya/kami.

Saya/Kami dengan ini mengesahkan satu salinan Lembaran Pendedahan Produk yang berkaitan telah diberikan kepada saya/kami dan syarat utama kontrak yang mempengaruhi tanggungjawab saya/kami telah dijelaskan kepada saya/kami.

Dengan menandatangani di bawah, saya/kami mengakui dan mengesahkan membuat pengisytiharan/pendedahan yang terdapat di bawah kapsyen 'Untuk Semua Produk' dan 'Pengisytiharan atas Pembiayaan Produk untuk Pembiayaan Kenderaan'.

Tandatangan Pemohon Utama

Tandatangan Penjamin

Nama Pemohon Utama

Nama Penjamin

No. K/P Baru/Pasport

No. K/P Baru/Pasport

Tarikh

Tarikh

Nota: Pastikan anda membaca dan memahami terma-terma dan syarat-syarat di dalam Perjanjian Sewa Beli dan berbincang dengan lebih lanjut dengan kakitangan Bank sekiranya ada terma-terma yang anda tidak faham sebelum menandatangani Perjanjian Sewa Beli.

► KEGUNAAN BANK SAHAJA

Perkhidmatan daripada

Cawangan

Nombor Permohonan

Tarikh

Kelainan Upaya

Pemohon Utama Penjamin

Pelanggan Serantau

Pemohon Utama Penjamin

BORANG PERMOHONAN KAD KREDIT/KAD KREDIT-i

Sila tanda (✓) yang berkaitan

Kad Baru Kad Tambahan

KELAYAKAN

Umur	Kad Utama : 21 tahun			Kad Tambahan : 18 tahun		
Pendapatan Tahunan Minima	Enrich World Elite RM250,000	Visa Infinite RM120,000	Enrich World Mastercard RM100,000	World Mastercard RM90,000	Visa Signature RM60,000	Platinum RM24,000

➤ SAYA INGIN MEMOHON KAD BERIKUT (SILA PILIH MAKSIMUM 3 KAD PRODUK SAHAJA)

A. KAD KREDIT CIMB BANK

CIMB Enrich World Elite CIMB Enrich World Mastercard CIMB Enrich Platinum

No. Kad Enrich Saya :

Saya tidak mempunyai Kad Enrich dan ingin mendaftar sebagai ahli Enrich baru di bawah Program Enrich Frequent Flyer. Saya dengan ini memberi kebenaran kepada CIMB Bank berkongsi maklumat di dalam borang permohonan ini dengan Malaysia Airlines Berhad (1116944-X), pengganti atau mana-mana syarikat yang berkaitan di mana apabila menerima maklumat saya dalam ini kemudiannya akan mempertimbangkan permohonan saya untuk yang sama.

CIMB Visa Infinite CIMB Visa Platinum CIMB e Credit Card
 CIMB World Mastercard CIMB Cash Rebate Platinum
 CIMB Visa Signature CIMB PETRONAS Platinum

B. KAD KREDIT-i CIMB ISLAMIC

CIMB PETRONAS Platinum-i CIMB Platinum-i

Nota Penting: (1) Kad kredit/kad kredit-i tambahan akan berkongsi had kredit. (2) Sila tandatangan dalam kotak tandatangan.

➤ BUTIR-BUTIR PERIBADI SAYA

Nota: Penyata Kad Kredit akan dihantar ke e-mel yang dinyatakan di atas. Untuk pemegang kad yang sedia ada, penyata anda yang lain juga akan dihantar ke alamat e-mel ini.

Nama untuk Dicitak pada Kad (Tidak melebihi 19 huruf)

Nama Ibu

➤ HUBUNGAN KECEMASAN SAYA

Nama

Pertalian dengan Pemegang/Pemohon Kad Utama

Talian untuk Dihubungi

➤ TANDATANGAN

Dengan menandatangani di sini, saya mengakui dan mengesahkan membuat pengisytiharan / pendedahan yang terdapat di bawah kapsyen 'Untuk Semua Produk', 'Pengisytiharan Produk Pembiayaan' dan 'Pengisytiharan Spesifik Produk Untuk Kad Kredit / Kad Kredit-i'.

Tandatangan Pemohon Utama Kad Kredit/Kad Kredit-i :

Nama Penuh

No. K/P Baru/Pasport

Tarikh

